
Aan de leden van de gemeenteraad Houten 
 
Badmintonvereniging Houten  
E-mail: bestuur@bvhouten 
 
 
 
 
Betreft: Raadsinformatiebrief - Gemeentelijke ondersteuning stijgende energielasten maatschappelijke organisaties 
 
 

Houten, 8 december 2022 
 
 
Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
Dank voor mogelijkheid om in te spreken. Ik doe dat graag schriftelijk namens onze mooie badmintonvereniging 
Houten. 
 
Allereerst ondersteunen wij de oproep in de brief die het Platform Sport Houten, ook namens onze vereniging, aan u 
doet. Wij hopen dat u hiervan kennis neemt en ons financieel en anderszins helpt met ons gezamenlijke 
energievraagstuk. 
 
Daarnaast wil ik u de specifieke situatie van onze vereniging toelichten. 
 
Onze vereniging heeft 170 leden, waarvan 70 jeugdleden. We zijn een gezonde en vitale vereniging en hebben 
corona door trouwe leden en actief beleid goed doorstaan. Wij huren de Molenwiek sporthal. Wij zijn in onze 
begroting voor meer dan 50% afhankelijk van het huurtarief dat uw gemeente ons in rekening brengt. Dit tarief 
wordt per schooljaar afgesproken. Wij ontvangen geen subsidie van uw gemeente. Als huurder hebben wij geen 
enkele invloed op de energiecontracten of bijvoorbeeld investeringen in isolatiemaatregelen of warmtepomp. Maar 
wij willen natuurlijk met u als verhuurder vanzelfsprekend bekijken hoe wij kunnen meehelpen energie te besparen. 
 
Wij hebben de volgende opmerkingen: 
 
- Voor ons is onduidelijk wat de stijging van de energieprijzen voor het huurtarief voor het komende 

verenigingsjaar 2023-2024 betekent. Wij accepteren een tussentijdse verhoging niet, het huurcontract voorziet 
hier niet in. Een forse huurverhoging zal leiden tot ledenverlies, minder vrijwilligers en daardoor  
Geef ons snel (Q1 2023) inzicht wat het mogelijke effect is van de gestegen energieprijzen voor het huurtarief 
voor 2023-2024. 

 
- De raadsinformatiebrief geeft aan dat de gemeente ons wil ondersteunen. Over de mate waarin en de manier 

waarop geeft de raadsinformatiebrief geen enkele duidelijkheid en er heeft ook geen overleg via het Platform 
Sport plaatsgevonden. Wij vinden dat erg jammer. Wij kunnen eigenlijk pas inhoudelijk reageren als we kunnen 
inschatten wat u als gemeente voor ons kunt betekenen. 
Ga eerst met ons in gesprek via Platform Sport wat we voor elkaar kunnen betekenen en bepaal dan pas de 
kaders. Help ons met een reëele financiële ondersteuning die we samen in beeld brengen. 
 

- Investeer als gemeente in verduurzaming van uw accommodaties. Wij zijn als huurder van u afhankelijk. En de 
Molenwiek is gewoon koud in de winter. 
 

Met sportieve groet, 

 

Badmintonvereniging Houten  


	Betreft: Raadsinformatiebrief - Gemeentelijke ondersteuning stijgende energielasten maatschappelijke organisaties

